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Boranka heeft echt 
alles voor de camper 

en de caravan!
Kijk snel op pagina 23.

Adminta administratie en advies bestaat 15 jaar!! 
Lees er alles over op pagina 17

Panman Dak- en Gevelservice, all-round 
specialist op het gebied van dak- en 
gevelreiniging, - renovatie en spuitwerken 

Panman Dak- en gevelservice is een 
allrounder op het gebied van het rei-
nigen en coaten van daken en gevels. 
“Daarnaast vervangen we ook com-
plete daken in plaats van ze alleen te 
reinigen en te coaten en plaatsen we 
ook complete dakkapellen en nieuwe 
goten”, vertelt Roy. Wanneer dakpan-
nen er na jaren van diverse weersin-
vloeden niet mooi en netjes meer uit-
zien kunnen deze gereinigd en gecoat 
worden en dit is in veel gevallen een 
goedkopere oplossing dan het leggen 
van nieuwe dakpannen. Dit geldt 
ook voor gevels en dakbedekking als 
de oude aan vervanging toe is. Deze 
wordt over de bestaande dakbedek-
king heen aangebracht en is water-
dicht. Voordeel van het gebruik van de 
vloeibare dakbedekking is dat het dak 
niet open gemaakt hoeft te worden, 
het over veel verschillende soorten dakbedekking heen aangebracht kan worden en het 
milieuvriendelijke product ook nog eens zorgt voor meer koelte in de onderliggende 
ruimtes. Roy: “Inmiddels kunnen we constateren dat we voor ieder soort dak of gevel, of 
deze nu horizontaal, verticaal of diagonaal staat, wel een oplossing hebben.” 

Specialistisch werk in niche sectoren
De afgelopen tijd is Panman Dak-en 
Gevelservice zich ook meer gaan richten 
op specialistisch werk in een aantal niche 
sectoren. Roy: “Zo mochten we vorig jaar al 

de buitenkant van de fabriek van Ouwehand 
Visverwerking in Katwijk helemaal restylen 
en gaan we dit jaar ook de binnenkant van 
de fabriek onder handen nemen. Specialis-
tische werkzaamheden waarbij we te maken 

hebben met strenge regelgeving op het 
gebied van hygiëne en we dus moeten wer-
ken volgens de HACCP-keuringsrichtlijnen 
voor de voedingsmiddelenindustrie.” In de 
toekomst wil Panman zich nog meer op dit 
soort specialistische werkzaamheden gaan 
richten, onder andere in de offshore en 
maritieme branche en energiesector. 

Lees het hele artikel op pagina 13.
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Jarenlang woonplezier met een vloer van 
Vos Project uit Vriescheloo

De aanschaf van een nieuwe vloer is een flinke investering en dan mag u daar natuurlijk ook jarenlang of zelfs levens-
lang woonplezier van verwachten. Vos Project  levert zowel laminaat als houten- en pvc vloeren van een kwaliteit die 
de belofte waar kan maken. 

Vos Project levert met name laminaat- en pvc vloeren. De 
kwaliteit van een goede laminaatvloer is tegenwoordig 
extreem hoog en ook is het laminaat vaak niet van een 
echte houten vloer te onderscheiden. Pvc vloeren wor-
den vaak gekozen vanwege het feit dat ze gemakkelijk te 
onderhouden zijn maar bij deze vloeren is het voor het 
mooiste resultaat ontzettend belangrijk dat de ondervloer 
helemaal vlak is. “De pvc vloer is goed te combineren met 
vloerverwarming maar dat kan bij een laminaatvloer ook”, 
aldus Henri Vos, eigenaar van het bedrijf.

Hout, laminaat en pvc
Ieder mens is uniek en heeft zijn of haar eigen smaak. De 
keuze voor een bepaalde vloersoort is en blijft dus een 
hele persoonlijke. “Woontrends volgen elkaar op, het 
ene moment is een visgraatvloer heel erg populair en het 
volgende juist weer een hele strakke en industriële vloer”, 
aldus Henri. “De kunst is u niet teveel te laten beïnvloeden 
door de grote woonbladen zoals VTWonen, die beschrijven 
alleen de trends en wat vandaag mode is kan morgen al 
achterhaald zijn”. Henri heeft al flink wat jaren ervaring in 

het verkopen en leggen van vloeren en hij komt dan ook 
graag met zijn collectie bij u thuis om samen met u een 
goede vloerkeuze te kunnen maken. “Ik heb dus geen win-
kel of showroom maar neem alle voorbeelden, de monster-
borden, gewoon mee naar de klant. Ik verkoop de vloer en 
leg hem daarna ook zelf.”

Naast laminaat- en pvc vloeren levert Vos Project ook 
houten vloeren. “Van een houten vloer kan men, mits de 
vloer goed wordt onderhouden, inderdaad een leven lang 
plezier hebben. Veel mensen vinden dat een planken vloer 
met de jaren alleen maar mooier wordt en dat een deukje, 
krasje of andere beschadiging niet erg is maar de vloer 
juist meer karakter geeft”, vertelt Henri 

Traprenovatie en buitenvloeren
Heeft u een oude of juist nieuwe trap met een niet 
zo heel mooie uitstraling? Dan kan deze gerenoveerd 
worden met pvc uit de collectie. Of u nu zoekt naar een 
luxe uitstraling, een strakke industriële look of een mooie 
romantische sfeer, er is altijd wel een trapbekleding te 
vinden die aansluit bij uw woonstijl. Met houten vlonder-
delen of WPC-vlonderplanken kan men bovendien een 
prachtige buitenvloer voor u creëren, ook weer van een 
bijzonder hoge kwaliteit.  Vos Project is officieel dealer 
van TREX® buitenvloeren. TREX® is de uitvinder van de 
WPC-vlonderplank en onbetwist marktleider. De duurzame 
vlonderplanken van TREX® combineren de natuurlijk look 
van hoogwaardig hout met maximale duurzaamheid en 
onderhoudsgemak met maar liefst 25 jaar garantie. TREX® 
is milieubewust, de TREX® vlonderplank bestaat voor 95% 
uit gerecyclede materialen en er is tot op heden nog geen 
enkele boom voor gekapt.

Meer weten of een goed en eerlijk advies ontvangen? 
Maak dan snel een afspraak, Henri komt graag bij u langs 
om samen de perfecte vloeroplossing te vinden. 

Vos Project  
Vriescheloo  |  Tel: 06 -  83 36 61 81
www.voshandelsonderneming.nl
info@voshandelsonderneming.nl
(RegioMagazine / Miranda Wolters)
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Vloervernieuwing.nl in Stadskanaal, experts in 
het leggen en onderhouden van vloeren
Spelende kinderen, het verschuiven van stoelen, de na-
gels van je hond of gewoon het intensieve gebruik van je 
vloer zorgt voor slijtage van de vloer. Er ontstaan krassen, 
vlekken of deuken in de vloer die je zelf niet zomaar kunt 
verwijderen. Professioneel onderhoud, reiniging en re-
novatie van je vloer kan er voor zorgen dat je jaren langer 
plezier van je mooie vloer houdt en Vloervernieuwing.nl 
is daarin je partner. 

“We onderhouden, reinigen en renoveren vrijwel iedere 
vloer”, vertelt Aart de Boer, eigenaar van het bedrijf. 
“Vloervernieuwing.nl is ontstaan vanuit GOP de Boer, 
het bedrijf waar mijn ouders meer dan 25 jaar geleden 
mee begonnen. We werken voor zowel particulieren als 
bedrijven en hebben inmiddels zoveel ervaring dat we 
heel goed weten wat er wel en niet mogelijk is. Zo doen we 
bijvoorbeeld ook het vloeronderhoud voor veel instel-
lingen in de zorg en het onderwijs en de ervaring die we 
daar hebben opgedaan nemen we natuurlijk ook weer 
mee naar onze particuliere klanten.” Een onderhoudsbeurt 
zorgt voor een stralende en mooie vloer en die kun je door 
Vloervernieuwing.nl uit laten voeren maar het is natuur-
lijk ook verstandig om zelf je vloer goed te onderhouden. 
“Ook daarvoor leveren we producten van topkwaliteit”, 
aldus Aart. Behalve onderhoud verzorgt men ook inspec-
ties en vochtmetingen. Advies over het verlengen van de 
levensduur van de vloer is standaard. Buiten kantooruren 
beschikt men nog over een 24-uurs servicedienst. Ideaal 
voor het verhelpen van eventuele waterschades, klachten 
of andere calamiteiten, die snel verholpen moeten worden. 

“Op het gebied van renovatie en vernieuwing van vloeren 
doen we dat tegenwoordig veel voor klanten met een pvc 
vloer”, vertelt Aart. “Het is de populairste vloersoort van 
dit moment en ondanks het feit dat een pvc vloer onder-
houdsarm is ontstaat er na verloop van tijd ook op zo’n 
vloer vervuiling en slijtage. Heb je een pvc vloer met een 
houtnerf dan hoopt vuil zich vaak juist in die hele kleine 

nerfjes op en die is moeilijk te verwijderen. We reinigen de 
vloer in dat geval eerst heel intensief en brengen daarna 
een permanente transparante PU coating aan en de vloer 
ziet er weer als nieuw uit.”

Vloervernieuwing.nl legt overigens ook nieuwe pvc 
vloeren. Deze worden tegenwoordig veelal geplakt en 
Vloervernieuwing.nl werkt op dit gebied veel samen met 
woninginrichters uit de regio. Naast pvc vloeren zijn de 
gietvloeren ook enorm populair. “Het mooie daarvan is 
dat geen vloer hetzelfde is, je krijgt altijd een unieke vloer 
doordat deze letterlijk uit een emmer komt en je een vloer 
nooit twee keer op exact dezelfde manier uitgiet”, legt Aart 

uit. “Er is enorm veel keuze in kleuren en motieven en in 
principe kan iedere ondergrond geschikt gemaakt worden 
voor een gietvloer.”

Meer weten of een vrijblijvende offerte aanvragen? Neem 
contact op met Vloervernieuwing.nl, het team staat voor je 
klaar!

Vloervernieuwing.nl 
Wagenmaker 4  |  Stadskanaal  |  Tel: 0599 – 650 299
www.vloervernieuwing.nl  |  info@vloervernieuwing.nl
(RegioMagazine / Miranda Wolters)
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Gea de Boer in 25 jaar van doktersassistente tot ‘pseudo-huisarts’
‘Anticonceptie en oogheelkunde bereikbaar maken 
voor iedereen is van groot maatschappelijk belang’
TER APEL - Het is op 1 april precies 25 jaar 
geleden dat ze in dienst kwam als dokters-
assistente bij huisarts Egbert Smit in Ter 
Apel. In een kwart eeuw ontwikkelde Gea 
de Boer zich met hard werken en studeren 
door tot Physician Assistant (PA), wat ze 
zelf omschrijft als ‘pseudo-huisarts die 
de meeste medische handelingen van de 
huisarts mag overnemen’. Ze is gespecia-
liseerd in oogheelkunde en gynaecologie. 
Als zodanig zet ze zich met hart en ziel in 
om onder meer oogzorg en anticonceptie 
bereikbaar te maken voor iedereen. Dit 
gebeurt in het kader van het landelijk pro-
gramma Nu Niet Zwanger voor mensen die het niet breed hebben.

door Jan Johan ten Have

“Wie geen geld heeft voor anticonceptie, 
komt zeker financieel in de problemen als 
er kinderen komen”, weet Gea. “Wie het 
zelf niet kan betalen, maar toch anticon-
ceptie nodig heeft, kan een beroep doen 
op financiële ondersteuning vanuit Nu Niet 
Zwanger, waaraan ook de gemeente Wes-
terwolde deelneemt.” 

Gynaecologie
Dankzij haar specialisaties kunnen mensen 
uit de hele omgeving - ook klanten van 
andere huisartsenpraktijken, na overleg 
met hun eigen huisarts - in de Ter Apeler 
praktijk terecht voor gynaecologische zorg. 
Van anticonceptie zoals een spiraaltje of 

anticonceptiestaafje plaatsen tot behan-
delingen van verzakkingen of urineverlies. 
“Lang niet elke huisartsenpraktijk biedt 
deze specialisatie. Bovendien vinden veel 
vrouwen het prettig om deze zorg van een 
vrouw te krijgen”, licht Gea toe. Als cadeau 
voor het succesvol afronden van haar 
opleiding hoefde ze van echtgenoot en 
huisarts Martin de Boer geen mooi sieraad, 
ze had liever een gynaecologische stoel ca-
deau. Daar hebben zij en haar cliënten nog 
elke dag profijt van. Binnenkort geeft zij 
vanuit haar specialisatie voorlichting over 
de nieuwste ontwikkelingen op het gebied 
van anticonceptie aan de acht huisartsen 
die zijn verenigd in Huisartsengroep Ter 
Apel-Musselkanaal.

Oogheelkunde
Ook op het gebied van oogheelkunde 
is Gea’s specialisatie een unicum voor 
huisartsenpraktijken in de wijde omgeving. 
“Ze was de eerste PA met deze speciali-
satie. Nadat dit eerst leidde tot gefronste 
wenkbrauwen onder oogartsen, opende 
het later hun ogen. Ze begonnen zich te 
realiseren dat PA’s ook een belangrijke rol 
kunnen spelen in bereikbare oogheelkunde  
in de toekomst, bijvoorbeeld als het gaat 
om onderzoeken van diabetes II patiënten 
op oogschade”, vertelt Martin. 

Geen eigen risico
Gea is er als Physician Assistant voor ieder-
een. De drempel is laag, de zorg toeganke-
lijk en het gevoel is vertrouwd. Er zijn geen 
wachtlijsten. Bovendien gaat een beroep 
op deze zorg vanuit de huisartsenpraktijk 
niet ten koste van het eigen risico van de 
zorgverzekering. “Je kunt je voorstellen dat 
het betalen van dit eigen risico ook een 
probleem is voor wie zich geen anticoncep-
tie kan veroorloven”, licht ze toe. 

Doktersromance
Gea is het langst van alle acht medewer-
kers werkzaam in de Ter Apeler huisartsen-
praktijk, nog langer dan haar echtgenoot. 
Toen Smit stopte met de praktijk, was er 
geen opvolger en kwam de praktijk in 
handen van een stichting met huisartsen 
in loondienst. Eén van die artsen was 
Martin de Boer. Er ontstond een doktersro-
mance tussen de twee en Martin besloot 

de bakens te verzetten. Hij nam de Ter 
Apeler praktijk over. “Toen ik Gea leerde 
kennen, was zij doktersassistente. Al snel 
sprong in het oog dat zij veel potentie had 
om door te groeien”, vertelt de huisarts. 
“Begrijp me niet verkeerd, de assistentes 
zijn onmisbare pijlers onder onze praktijk. 
Maar met het oog op de toekomst waarin 
de medische zorg steeds verder verschuift 
van ziekenhuiszorg naar de huisartsen-
praktijk, moedigde ik haar aan om weer aan 
de studie te gaan.” Gea citeert daarbij de 
uitspraak van haar vader: ‘stop een konijn 
niet in een te klein hokje, dan krijg je nooit 
een Vlaamse reus’.

Waardevol
Gea volgde de opleiding praktijkondersteu-
ner somatiek en één van haar docenten 
vroeg of de post-hbo Physician Assistant 
niks voor haar was. Ze nam die uitdaging 
aan en koos naast de basiszorg voor de 
specialisaties gynaecologie en oogheelkun-
de: “Met gynaecologie had ik persoonlijk 
veel affiniteit, met oogheelkunde in eerste 
instantie nagenoeg niets. Maar dat is in de 
loop der tijd gelukkig wel veranderd. Ik ben 
blij met deze ontwikkeling, heb ontdekt dat 
je ook als je op wat latere leeftijd begint 
met doorontwikkelen nog heel veel waar-
devols kunt betekenen voor de samenle-
ving. Nu Niet Zwanger is van groot belang 
omdat het veel vrouwen uit de problemen 
kan houden.”
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Feestelijke opening na de verbouwing bij 
Kwekerij Popken in Exloërveen
Vorig jaar in augustus, in het jaar dat de 
kwekerij precies 50 jaar bestond, begon 
de grote verbouwing van de kassen bij 
Kwekerij Popken in Exloërveen. Ondanks 
dat de kwekerij al die tijd gewoon ge-
opend bleef zullen de nieuwe kassen op 19 
april tóch feestelijk geopend worden, de 
verbouwing wordt afgerond en tegelijker-
tijd zal het nieuwe tuinseizoen geopend 
worden. 

“Omdat we vorig jaar al met de verbouwing 
begonnen waren we toen niet echt in de 
gelegenheid om uitgebreid stil te staan bij 
het 50-jarig bestaan”, zegt Matthijs Popken, 
hij runt de kwekerij tegenwoordig samen 
met zijn vader Egbert Popken. In 1973 
begon de familie Popken met de verkoop 
van 1- jarige zomerbloeiers vanuit de kas 
in Exloërveen. “Begin jaren ’70 bouwden 
mijn opa en zijn broer samen een grote kas 
om zich helemaal te gaan toeleggen op de 
sierteelt.” Het familiebedrijf is sinds die 
tijd blijven groeien en kweekt en verkoopt 
tegenwoordig niet meer alleen zomerbloei-
ers maar ook vaste planten, (fruit)bomen, 
heesters, grassen én kruiden. “Omdat we 
met onze tijd mee willen gaan was de ver-
bouwing echt nodig”, vertelt Matthijs. “De 
oude kassen waren aan vervanging toe en 
we hebben energiebesparende maatrege-
len genomen.  Ook kunnen we het binnen-
klimaat in de kassen het hele jaar door op 
een uitgebreide manier regelen.”

Het assortiment van Kwekerij Popken is 
ook dit jaar weer enorm groot. “Een bedrijf 
als dit is best uniek, nergens anders in de 

driehoek Stadskanaal-Assen-Emmen vindt 
men een tuinbouwbedrijf waar men zoveel 
keuze in planten biedt vanuit de eigen 
kweek”, aldus Matthijs. 

Op het gebied van de sierteelt zijn de 
geraniums, surfinia en scaevola nog altijd 
onverminderd populair. Overigens zijn 
er de afgelopen 50 jaar best veel nieuwe 

soorten bijgekomen en dat maakt dat het 
assortiment ook steeds groter kon worden. 
Op 19 april zal dus de feestelijke herope-
ning van de kwekerij plaatsvinden en u 
bent natuurlijk van harte welkom! “We gaan 
er een bijzondere dag van maken en hoe 
we dat precies gaan doen is nog een ver-
rassing”, aldus Matthijs. “Op onze website 

en Facebookpagina zullen we er binnenkort 
meer over bekend gaan maken.” 

Kwekerij Popken
Exloërveen 8a | Exloërveen
0599 – 67 16 61 | info@kwekerijpopken.nl
www.kwekerijpopken.nl
(RegioMagazine / Miranda Wolters)
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Vervolg van de voorpagina
Panman Dak- en Gevelservice, all-round specialist op het 
gebied van dak- en gevelreiniging, - renovatie en spuitwerken
Panman Dak- en gevelservice is een allrounder op het gebied van het 
reinigen en coaten van daken en gevels. “Daarnaast vervangen we 
ook complete daken in plaats van ze alleen te reinigen en te coaten 
en plaatsen we ook complete dakkapellen en nieuwe goten”, vertelt 
Roy. Wanneer dakpannen er na jaren van diverse weersinvloeden 
niet mooi en netjes meer uitzien kunnen deze gereinigd en gecoat 
worden en dit is in veel gevallen een goedkopere oplossing dan het 
leggen van nieuwe dakpannen. Dit geldt ook voor gevels en dakbe-
dekking als de oude aan vervanging toe is. Deze wordt over de be-
staande dakbedekking heen aangebracht en is waterdicht. Voordeel 
van het gebruik van de vloeibare dakbedekking is dat het dak niet 
open gemaakt hoeft te worden, het over veel verschillende soorten 
dakbedekking heen aangebracht kan worden en het milieuvriendelij-
ke product ook nog eens zorgt voor meer koelte in de onderliggende 
ruimtes. Roy: “Inmiddels kunnen we constateren dat we voor ieder 
soort dak of gevel, of deze nu horizontaal, verticaal of diagonaal 
staat, wel een oplossing hebben.” 

Specialistisch werk in niche 
sectoren
De afgelopen tijd is Panman Dak-
en Gevelservice zich ook meer 
gaan richten op specialistisch 
werk in een aantal niche sectoren. 
Roy: “Zo mochten we vorig jaar 
al de buitenkant van de fabriek 
van Ouwehand Visverwerking in 
Katwijk helemaal restylen en gaan 
we dit jaar ook de binnenkant van 
de fabriek onder handen nemen. 
Specialistische werkzaamheden 
waarbij we te maken hebben 
met strenge regelgeving op 
het gebied van hygiëne en we 
dus moeten werken volgens de 

HACCP-keuringsrichtlijnen voor 
de voedingsmiddelenindustrie.” In 
de toekomst wil Panman zich nog 
meer op dit soort specialistische 
werkzaamheden gaan richten, 
onder andere in de offshore en 
maritieme branche en energie-
sector. 

“Denk daarbij bijvoorbeeld aan 
werkzaamheden op vissersboten 
en het coaten van de rotorbladen 
van windturbines”, aldus Roy.

Solarplan Nederland
Omdat de vraag naar zonnepa-
nelen steeds groter werd is er in 

2022 nog een bedrijfsonderdeel 
ontstaan, Solarplan Nederland. 
Door zonnepanelen op uw dak te 
laten installeren wekt u duurzame 
energie op en bespaart u op uw 
energiekosten. Hoeveel u kunt 
besparen en hoe lang het duurt 
voordat u uw investering terug-
verdiend heeft hangt af van de 
situatie en Solarplan Nederland 
geeft u desgewenst natuurlijk een 
advies op maat. Nu de salde-

ringsregeling blijft bestaan is de 
aanschaf van zonnepanelen nog 
altijd de moeite waard! 

Mocht u meer informatie willen 
of een offerte willen aanvragen 
dan kunt u telefonisch of per 
email contact opnemen met 
Panman Dak- en Gevelservice. U 
krijgt altijd een eerlijk advies om 
teleurstellingen te voorkomen en 
men zal wanneer u bijvoorbeeld 

uw dakpannen wilt laten coaten 
altijd eerst bij u langskomen om 
de huidige staat van de dakpan-
nen te bekijken.  

Panman Dak- en Gevelservice 
Drentse Poort 24 | Nieuw-Buinen 
Tel: 0599 – 76 90 53 
of 085 – 87 70 013 
Email: info@dakengevelservice.nl 
www.dakengevelservice.nl
(RegioMagazine / Miranda Wolters)
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Jachthaven by Knaap in Ter Apel groeit en bloeit
"Dat het zo druk zou worden hadden we echt nooit verwacht"

Een klein jaar geleden werd Jachthaven by Knaap in Ter Apel officieel geopend door de 
nieuwe eigenaren Michael en Eveline Knaap. ¨Het afgelopen jaar is in positieve zin echt 
een gekkenhuis geweest¨, zegt Michael. ¨Het terras heeft eigenlijk de hele zomer altijd 
vol gezeten en we hebben het afgelopen jaar echt heel mooie dingen gerealiseerd." 
Stilstand is achteruitgang, en in dat kader kochten Michael en Eveline onlangs een extra 
stuk grond. Daardoor zal de jachthaven  nóg mooier worden. 

Heel erg goed gelukt!
Ga er maar aan staan. Je neemt een jacht-
haven &  horecazaak over zonder ervaring 
in deze branche. ¨Het was voor ons als 
voormalig MMA vechter en kapster echt wel 

even zoeken. We moesten alles leren maar 
hadden eigenlijk niemand om van te leren. 
En dus hebben we het zelf allemaal moeten 
doen en uitvinden. Zonder onbescheiden te 
zijn is dat ons heel erg goed gelukt. Het was 

echt heel hard werken, maar we kunnen 
trots zijn op wat er nu staat¨, zegt Michael.

Onherkenbaar mooi
Ondertussen is  de jachthaven  zowel bin-
nen als buiten onherkenbaar mooi gewor-
den. ¨Het Paviljoen Koekies & Boefies is 
helemaal vernieuwd. Van de muren en 
meubels tot aan de bar. We hebben een 
serre gerealiseerd. Deze serre kan dicht 
waardoor je als het ware heel het jaar door 
buiten kunt zitten. We hebben een steiger 
op het water gemaakt, er is een speeltuin 

en een volleybalveld. De camperplekken 
zijn vernieuwd en dus zou je kunnen zeg-
gen dat we eigenlijk alles hier binnen en 
buiten wel in handen hebben gehad. Ons 
terras op het water  zit bij mooi weer  altijd 
vol. Echt heel mooi om te zien.´

Extra stuk grond
Sinds deze week heeft het paviljoen Koe-
kies & Boefies een kok in dienst en boven-
dien hebben Michael en Eveline naast de 
jachthaven een extra stuk grond gekocht. 
¨Dat willen we bij de jachthaven betrek-
ken. De bedoeling is dat er vakantiewonin-
gen gerealiseerd worden. Dat is weer een 
volgende stap. Ach ja, zo blijven we steeds 
bezig. Vroeger had ik het vechten om mijn 
energie kwijt te raken, nu is dat de jachtha-
ven, haha. We zijn toch al geen types die 
van stil zitten houden. We moeten wel echt 
bezig blijven.¨

Heel het jaar geopend
Paviljoen Koekies & Boefies is  het gehele  
jaar geopend. In het paviljoen helpen 
jongeren van de dagbesteding Michael & 
Eveline mee. ¨Heel mooi om te zien, hoe 
deze kinderen/ jong volwassen helpen bij 
ons in het paviljoen. En voor ons natuurlijk 
niet onbekend, want behalve de jachthaven 
zijn we actief in Zorg & Welzijn, hebben 
we een sportschool en een kapsalon. We 
hoeven ons dus geen moment te vervelen. 
De verwachtingen voor het seizoen? Heel 
eerlijk; ik verwacht dat we het dit jaar nog 
drukker krijgen dan vorig jaar. Wij zijn er in 
elk geval helemaal klaar voor en hebben 
ontzettend veel zin in het seizoen.¨

Jachthaven by Knaap is gevestigd aan  
de Oosterkade 5A in Ter Apel. Telefoon: 
0599-214121. Zie ook de website  
www.jachthavenbyknaap.nl 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Adminta administratie en advies, al 15 jaar het 
no-nonsense administratiekantoor in Stadskanaal
Adminta administratie en advies in Stadskanaal bestaat deze maand 
precies 15 jaar. Wubbo Aalders begon destijds in Ter Apelkanaal, het 
kantoor groeide en is inmiddels alweer sinds 2017 te vinden aan de 
Hunsingolaan in Stadskanaal. 

Wubbo had al een flink aantal 
jaren ervaring in de accountancy 
dus het starten van een eigen 
administratiekantoor was destijds 
een logische volgende stap. Net 
als het feit dat zijn zoon Bert-Jan 
inmiddels ook op het kantoor 
werkt. Niels maakt het team van 
Adminta compleet en samen 
verzorgen zij de administratie 
en belastingzaken van zowel 
zakelijke als particuliere klanten. 
Bert- Jan: “Denk dan niet alleen 
aan de dagelijkse administratie 
maar bijvoorbeeld ook aan btw-
aangiftes voor ondernemers, het 
opstellen van jaarrekeningen voor 
bedrijven en ook de aangiftes in-
komstenbelasting en de toeslagen 
voor particulieren.” Een uitgebreid 
dienstenpakket voor een uitge-
breide klantenkring dus. “Ons 
werk is allesbehalve saai want er 
verandert op het gebied van be-
lastingzaken ieder jaar wel weer 
iets”, vertelt Bert-Jan. Het team 
van Adminta is vanzelfsprekend 
op de hoogte van alle belangrijke 
regelgeving en wijzigingen die 
de overheid hanteert en men zal 
u, naast het invullen van uw aan-
gifte, ook een betrouwbaar advies 
op financieel gebied geven. 

Bewezen expertise
Adminta is aangesloten bij het 
Register Belastingadviseurs (RB) 
en bewijst hiermee wel een grote 
expertise in huis te hebben. Het 
Register Belastingadviseurs (RB) 
is een actieve en praktijkge-
richte beroepsvereniging die de 
belangen behartigt van ruim 7500 
aangesloten leden. Dit gebeurt 
onder meer door intensief overleg 
met het ministerie van Financiën, 
de Belastingdienst en de andere 
beroepsorganisaties en door 
leden informatie en daadwerke-
lijke hulp bij de praktijkuitoefe-
ning te bieden. “Door onze grote 
kennis en knowhow kunnen we 
onze klanten uitgebreid en goed 
adviseren bij de toepassing van 
fiscale wet- en regelgeving en ook 
bijstaan als er geschillen ontstaan 
met de belastingdienst. Kennis 
die we overigens niet alleen in 
theorie maar ook in de praktijk 
vergaard hebben.” 

No-Nonsense kantoor
Adminta is een no-nonsense ad-
ministratie- en advieskantoor en 
dat betekent dat het contact met 
Wubbo, Bert-Jan of Niels altijd 
persoonlijk en zeer laagdrempelig 
is. “We kennen onze klanten, wie 

belt krijgt altijd één van ons aan 
de lijn en we weten altijd vrijwel 
direct wat er speelt. Ons zul je 
trouwens ook niet strak in het 
pak inclusief stropdas op kantoor 
aantreffen”, aldus Bert-Jan. “We 
zijn er voor iedereen, ons kantoor 
is 5 dagen per week geopend en 
we zijn gemakkelijk te bereiken.” 
Per 1 januari is de klantenkring 
van Adminta nog iets verder uit-
gebreid dankzij de overname van 
een administratiekantoor in onze 

regio. Wubbo: “Dat betekent niet 
dat we gaan verhuizen hoor, de 
klanten van dat kantoor bedienen 
we vanuit ons kantoor in Stadska-
naal en het is hier dus qua werk 
gewoon iets drukker geworden 
sinds 1 januari ” 

Bent u op zoek naar professio-
nals met kennis van zaken op 
het gebied van administratie en 
wet- en regelgeving voor wat 
betreft uw belastingzaken? Neem 

dan contact op met Adminta. 
Op de Facebook-pagina van het 
kantoor houdt het team u ook op 
de hoogte van het laatste nieuws, 
volgt u de pagina al? (RegioMaga-
zine/Miranda Wolters)

Adminta administratie en advies
Hunsingolaan 1-a  |  Stadskanaal
Tel: 0599 – 23 77 75
www.adminta.nl
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Fabiworks in Stadskanaal
"Ik heb het heel erg druk en daar ben ik heel erg blij mee"

Het is een prachtig verhaal, dat van Fabien Nyandwi. ¨Iedereen noemt me overigens ge-
woon Fabi, daar ben ik ondertussen wel aan gewend. Ik ben in 2006 vanuit Burundi naar 
Nederland gekomen. En nu heb ik een bloeiend bedrijf in met name schilderwerken. Ik 
ben er trots op. En bovendien vind ik dat als je iets in de maatschappij wilt bereiken je 
ook gewoon hard moet werken.¨ Was getekend: Fabi. Hij vertelt over zijn schildersbe-
drijf en waarom hij het nu al zo druk heeft.

Vanaf het eerste moment heel erg druk
¨Het schildersvak heb ik geleerd bij Zand-
stra. Ik ben met name Bert Eling heel erg 
dankbaar voor de kansen die hij me gege-
ven heeft. Op een bepaald moment kreeg 
ik wat privéproblemen. Ik ontmoette toen 
iemand die me vroeg waarom ik eigenlijk 

niet voor mezelf begon. En zo is het bal-
letje gaan rollen. Ik ben Fabiworks in 2022 
begonnen. En vanaf het eerste moment is 
het heel erg druk geweest. Soms is het wel 
eens wat te druk en ben ik zeven dagen 
per week aan het werk. Ik doe het echter 
graag¨, zegt Fabi tevreden.

Zeer flexibel
Fabiworks Schilderwerken en Klussen heeft 
zich specifiek toegelegd op alle voorko-
mende schilderwerken. ¨De kracht van mijn 
bedrijf? Ik denk dat ik heel erg flexibel ben. 
Ik denk bovendien altijd met de klant mee, 
zeker ook als het gaat om de prijs. Ik wil 
iedereen graag helpen en op mij kunnen ze 
altijd rekenen. De meeste klanten krijg ik 
door mond-tot-mondreclame. Als ik ergens 
een klus heb, dan levert dat vaak weer 
twee nieuwe klussen op. Dat gaat heel erg 
mooi zo¨, zegt Fabi.

Grote straal rond Stadskanaal
Fabiworks is actief in een grote straal 
rondom vestigingsplaats Stadskanaal. ¨Je 
ziet me overal. Ik sta nu op een steiger in 
Groningen, maar ben ook actief in Haren, 
Stadskanaal, Assen en Ter Apel. Zelfs in 
het buitenland weten ze mijn werk op 
waarde te schatten. Zo heb ik bijvoorbeeld 
al gewerkt in Brussel en Antwerpen. Het 
maakt mij niet zoveel uit. Ik kan mijn werk 
overal en voor iedereen doen.¨ Fabi neemt 
het merendeel van het werk zelf voor zijn 
rekening. ¨Ik wil straks wel met de ge-
meente Stadskanaal in gesprek. Wellicht 
dat ik mensen mee kan nemen die nu een 
uitkering krijgen. Die gesprekken moeten 

nog plaatsvinden. En als ik nu een grotere 
klus heb, dan huur ik gewoon een goede 
zzp´er in.¨

Goed werk
Behalve voor alle voorkomende schilder-
werken, is Fabi ook al gespecialiseerd in 
kit- en spuitwerk en in het bestrijden van 
houtrot. ¨Daar ligt onze focus op. Je zou 
kunnen stellen dat we alles wat met schil-
derwerk te maken heeft wel beheersen. 
Mensen kunnen altijd bij me aankloppen. 
Ik ben flexibel, zeker niet de duurste en 
lever gewoon goed werk. Mensen die meer 
willen weten, kunnen me gewoon bellen¨, 
besluit Fabi.

Fabiworks Schilderwerken en Klussen 
is gevestigd aan de Hollandselaan 39 
in Stadskanaal. Telefoon:  
06-86 33 37 22. Vanaf eind april is ons 
nieuwe adres Voorstekamp 7 in Stadska-
naal! Zie ook de website www.fabiworks.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Verhoeven Witgoedservice in Stadskanaal is 
per 1 april gestopt
Voor veel mensen in de regio was Verhoeven Witgoed-
service de afgelopen 25 jaar redder in nood als de 
wasmachine, droger of vaatwasser het niet meer deed 
maar helaas zal Johan Verhoeven vanaf nu niet meer voor 
komen rijden. Verhoeven Witgoedservice houdt namelijk 
op te bestaan, de laatste reparaties zijn gedaan en Johan 
en Gina gaan van hun pensioen genieten. 

“Het is echt geen grap”, zegt Gina als ze vertelt dat ze per 1 
april jongstleden officieel gestopt zijn. “alhoewel sommige 
mensen dat misschien denken.” Johan en Gina vierden in 
september vorig jaar nog het 25-jarig bestaan van het be-
drijf en dat was fijn maar het werd nu echt tijd om van hun 
vrije tijd te gaan genieten. “Eigenlijk waren we het al langer 
van plan, ik mocht al veel eerder met pensioen maar vond 
het werk nog steeds veel te leuk”, aldus Johan. 

25 jaar
25 jaar geleden startte Johan met Verhoeven Witgoedser-
vice toen hem vanuit Scheer & Foppen de kans geboden 
werd om als zelfstandige voor dat concern te gaan werken. 
Met hem waren er nog een aantal collega’s die hetzelfde 
deden en van de stap die hij toen genomen heeft kreeg 
hij nooit spijt. “Er was vanaf het allereerste begin genoeg 
werk, eerst deed ik echt alleen reparaties maar vanaf 2007 
ging ik ook nieuwe apparatuur leveren als het oude niet 
meer gerepareerd kon worden”, vertelt hij. “we hebben 
nooit een winkel gehad en dat werkte prima, ik repareerde 
de apparaten altijd op locatie. Op het gebied van witgoed 
is er natuurlijk wel veel veranderd in de afgelopen jaren. 
Hadden de wasmachines vroeger bijvoorbeeld nog een 
klok waarmee je het programma nog gemakkelijk kon 
wijzigen als de machine al draaide, tegenwoordig hebben 
ze een boordcomputer en daardoor is tussendoor even 
switchen niet meer zo simpel.” 

Samen genieten van vrije tijd
Gina heeft hem al die jaren ondersteund in de planning 

en de administratie en samen hebben ze altijd enorm veel 
plezier in het werk gehad. Samen gaan ze dus vanaf nu 
ook genieten van hun vrije tijd en is er ook meer tijd voor 
hobby’s. Johan fietst graag en is lid van een hardloopclub 
en samen houden ze er ook van om met de caravan op 

stap te gaan. De eerste plannen voor een kampeertrip zijn 
inmiddels al gemaakt. Johan en Gina willen u ontzettend 
bedanken voor het in hun gestelde vertrouwen van de 
afgelopen jaren en wensen u alle goeds voor de toekomst!
(RegioMagazine / Miranda Wolters)
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Boranka heeft echt alles voor de camper en 
de caravan
Mensen die op zoek zijn naar onderdelen voor een camper of caravan 
kunnen hun hart ophalen bij Boranka aan de Glasblazer 4 in Stadska-
naal. Daar hebben ze echt alles. ¨Van scharniertje tot bijvoorbeeld 
een kraantje of een deurstoppertje. We hebben het echt allemaal¨, 
zegt eigenaar Bram Schipper tevreden. 

Extra ruimte
Schipper zit eigenlijk al heel 
zijn leven in de handel. Hij was 
geruime tijd actief in Noord 
Holland. Toen hij daar zijn pand 
verkocht, zocht hij naar een an-
dere geschikte locatie. Dat werd 
uiteindelijk Stadskanaal. Dat was 
voor Schipper overigens wel even 
wennen. ¨Mensen geven hier wat 
minder snel hun geld uit¨, lacht 
Schipper, die nu een kleine twee 
jaar in Stadskanaal actief is. Voor 
Schipper was het vooral wennen 
aan de beperkte ruimte die hij 
hier heeft. ¨Ik ben nu nog steeds 
bezig met het inrichten van de 
winkel. Voorheen deed ik ook 
nog in tenten, pannen en potten. 
Gezien de beperkte ruimte die ik 
hier heb – mijn vorige pand was 
zeker vijf keer zo groot – moet ik 
keuzes maken. Daarom richt ik me 
hier met name op camper- en ca-
ravanonderdelen en accessoires. 
Ik durf te stellen dat we vrijwel 
alles hier hebben¨, zegt Schipper, 
die het afgelopen jaar wel extra 
ruimte in zijn winkel creëerde. ¨Ik 
heb een groot aantal meters extra 
wandstellingen weten te creëren. 
Daardoor kan ik nu al weer veel 
meer aanbieden¨, zegt Schipper. 

Hobby
Voor Schipper is werken nog 
steeds een hobby. ¨Handel is mijn 
hobby. Ik heb in deze branche 
zo ontzettend veel gedaan en 
geleerd. Ik ben ooit begonnen met 
het inbouwen van sunroofs, ik 
kocht een keer een schadeauto en 
op een bepaald moment beslo-
ten mijn vrouw en ik om zelf een 
camper te gaan bouwen. Mensen 
zagen dat, wilden eens kijken 
en de camper huren. Zo is het 
balletje eigenlijk een beetje gaan 
rollen en zo is Boranka eigenlijk 
ontstaan¨, legt Schipper uit.

Klanten uit binnen- en buiten-
land
Schipper merkt dat ook de men-
sen in deze regio weer meer gaan 
kamperen. ¨Corona heeft daar na-
tuurlijk een grote rol in gespeeld. 
Wat dat betreft is dat voor onze 
handel heel erg goed geweest. 

Ook in Stadskanaal zijn meer dan 
voldoende mensen die houden 
van kamperen met de camper en 
de caravan. Overigens heb ik altijd 
klanten gehad uit heel het land en 
zelfs uit Denemarken en België. 
Dat zegt zeker iets over het ruime 

aanbod dat we hebben. We doen 
met Boranka overigens veel zaken 
met Reimo. Dit is een heel grote, 
goede en bekende groothandel.¨

Open op donderdag, vrijdag en 
zaterdag
Schipper vindt ondertussen zijn 
draai in Stadskanaal. ¨Al is en 
blijft het wel stoeien met de 

ruimte. Hiernaast ligt nog een 
stukje grond aan de zijkant. Ik kijk 
gewoon even aan hoe het loopt. 
Mocht het de moeite waard zijn, 
dan overweeg ik om daar nog een 
loods neer te zetten. Dat is nu 
echter nog toekomstmuziek.¨

Boranka is elke donderdag en vrij-
dag van 10.00 uur tot 17.30 uur 

open en op zaterdag van 10.00 
uur tot 16.00 uur.

Boranka, de naam is gebaseerd 
op de namen van twee honden 
van Schipper, is gevestigd aan de 
Glasblazer 4 in Stadskanaal. Tele-
foon: 0599-74 56 11. Zie ook de 
website www.boranka.nl. (Regio-
Magazine/Vincent Muskee)
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Tien jaar in Stadskanaal!
Kornelius Badkamers & Keukens maakt het 
verschil door een zeer persoonlijke werkwijze
Kornelius Badkamers & Keukens is al jarenlang een begrip in Stads-
kanaal en wijde omgeving. Na een uitstapje naar Nieuw-Buinen is het 
bedrijf ondertussen alweer tien jaar terug in Stadskanaal. De speci-
alist in badkamers en keukens wordt geleid door een driemanschap: 
Luc Kornelius, Erik Timmerman en Gerwin Geertsema. ´Drie kapiteins 
op één schip dus´, zegt Geertsema. ´Omdat we alle drie onze eigen 
taak hebben, loopt dat perfect´, zegt Geertsema, die zelf verant-
woordelijk is voor de keukens.

Kwaliteit
Dat je bij Kornelius Badkamers 
& Keukens terecht kunt voor de 
beste en mooiste keukens, is 
ondertussen genoegzaam bekend. 
Het bedrijf draait uitstekend. ´Dat 
heeft onder meer te maken met 
het feit dat we de klant volledig 
ontzorgen. Is er voor bepaalde 
werkzaamheden bijvoorbeeld een 
stukadoor nodig, dan regelen wij 
dat. De klanten willen ook graag 
ontzorgen en dat kunnen wij. Wij 
regelen in principe alles´, zegt 
Geertsema. Bij Kornelius Badka-
mers & Keukens wordt kwaliteit 
bovendien met een hoofdletter 
geschreven. ´Dan doelen we in 
eerste instantie natuurlijk op de 
producten die we bieden, maar 
hebben we het zeker ook over 
de service en after sales. Je zou 
kunnen zeggen dat we ook aan 
nazorg doen. Bij ons is het nooit 
een kwestie van een badkamer of 
keuken installeren en klaar.´

Zeer persoonlijke werkwijze
Wat ook al een sterk punt is van 
Kornelius Badkamers & Keukens 
is de zeer persoonlijke werkwijze. 
´Mensen hebben bepaalde wen-
sen. Om alles goed in kaart te krij-
gen komen we het liefst eerst bij 
de mensen thuis. Pas dan ontdek 
je ook de sfeer van een woning en 
kun je een passend plan maken. 
Vervolgens nodigen we mensen 
graag uit in onze showroom om de 
mogelijkheden te bespreken. Wij 
doen niet aan zogenaamde droge 
handel. We denken bijzonder 
graag met de klant mee en geven 
altijd het beste advies´, zegt 
Gerwin.

Tien jaar terug in Stadskanaal
Kornelius Badkamers & Keukens 
viert een bescheiden feestje, want 
ondertussen is het bedrijf tien jaar 
gevestigd in Stadskanaal. "Vroe-
ger zaten we ook in Stadskanaal, 
maar we hebben op een bepaald 

moment een uitstapje gemaakt 
naar Nieuw-Buinen. Ondertussen 
zitten we alweer tien jaar naar 
volle tevredenheid in Stadskanaal. 
We zijn hier helemaal op onze 
plaats´, zegt Geertsema. Kornelius 
Badkamers & Keukens beschikt 
over een zeer fraaie showroom. 
´Daarin laten we niet standaard 
producten zien. Mensen kijken 
hier hun ogen vaak uit. Onze 
showroom inspireert echt. Dat 
merken we. Mensen ontdekken 

dat er veel meer is dan de keuze 
tussen een witte of crèmekleurige 
keuken of badkamer.´

Goede medewerkers
Het gaat goed met Kornelius 
Badkamers & Keukens. ´Een 
groeistrategie hebben we niet. We 
willen graag blijven doen zoals we 
het nu doen. Wel een puntje is dat 
wij ook moeite hebben met het 
vinden van medewerkers. Mensen 
die het leuk lijkt om bij ons te 

komen werken - mensen die van 
school komen of die een carriè-
reswitch willen maken- zijn altijd 
welkom om eens binnen te lopen 
en een kop koffie te drinken´, 
besluit Geertsema.

Kornelius Badkamers & Keukens 
is gevestigd aan de Koperslager 4 
in Stadskanaal. Telefoon:  
0599-61 60 16. Zie ook de web-
site www.badkamersenkeukens.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Laat uw afval verantwoord afvoeren
door Strockmeijer Containerverhuur in Alteveer

Strockmeijer Containerverhuur in Alteveer, het bedrijf 
van Bert Strockmeijer, begon een aantal jaren geleden 
klein maar is inmiddels uitgegroeid tot een afvalinzame-
laar van formaat. 

“Toen ik begon lag de focus eigenlijk meer op de ijzer- en 
metaalhandel”, vertelt Bert, “maar gaandeweg verschoof 
deze meer en meer naar de containerverhuur. Simpelweg 
omdat de vraag naar afvalcontainers steeds groter werd.” 
Had Bert in de beginperiode 10 grote en 35 kleinere con-
tainers in de verhuur, inmiddels is dat aantal uitgegroeid 
tot maar liefst 300. “Een flinke groei dus, en dat betekende 
ook dat ik personeel in dienst moest gaan nemen en er 
vrachtwagens bij moesten komen. Ik begon alleen met 1 
wagen en nu rijden we met z’n drieën op 3 vrachtwagens 
en zit er iemand op kantoor om de administratie te doen”, 
aldus Bert.  Om als afvalinzamelaar aan de slag te kun-
nen gaan moet Bert aan de hoge eisen voldoen die in de 
recycling branche van toepassing zijn. Zo moeten bedrij-
ven die bedrijfsafval  of gevaarlijke afvalstoffen inzamelen, 
vervoeren, verhandelen en/of hierin bemiddelen vermeld 
staan op de landelijke lijst van Vervoerders, Inzamelaars, 
Handelaars en Bemiddelaars (VIHB-lijst).  Strockmeijer Con-
tainerverhuur staat ook op deze lijst, mede doordat Bert in 
het bezit is van Vakdiploma afvalstoffen.

Containers kunnen voor alle soorten afval en in allerlei ver-
schillende formaten gehuurd worden. De kleinste contai-
ners hebben een inhoud van 3 kuub en in de grootste past 
maar liefst 40 kuub. “We regelen alles van A tot Z”, aldus 
Bert. “We leveren de container op de afgesproken plek af 
en halen deze weer op als deze vol is. Het afvoeren van 
het afval valt dan ook helemaal onder onze verantwoor-
delijkheid.” De kleine containers van 3, 6 en 9 kuub zijn 
zogenaamde portaalcontainers, deze worden vaak door 
particulieren besteld omdat dit formaat container nog op 
een oprit of parkeerplaats past. De grotere containers tot 
40 kuub worden veelal bij bedrijven gebruikt. “Bij particu-
lieren gaat het vaak om tuinafval bij het compleet leegha-
len van een tuin of bouw- en sloopafval bij het verbouwen 
van een woning. Voor de kleine formaten containers geldt 
een all-in prijs, dat betekent een vaste prijs per container 
en bij de grotere containers hanteren we een prijs naar 
gewicht”, legt Bert uit. 

Grote containerbakken staan onder andere bij bouwbe-
drijven of hoveniersbedrijven. Recycling van oude banden 
en landbouwplastic bij boeren komt ook voor, boeren 
gebruiken immers veel banden voor het afdekken van 
het veevoer. Bert haalt en brengt de grote containerbak-
ken op vooraf afgesproken momenten of op het moment 
dat deze vol zijn. Zoals het volgens de regels hoort krijgt 
de klant een vrachtbrief en weegbon zodat het bedrijf bij 
een eventuele controle altijd aan kan tonen wat er met 
hun afval gebeurd is. Om het plegen van een (onbedoeld) 
milieudelict te voorkomen werkt Bert strikt volgens deze 
regels, hij brengt al het afval dan ook direct van de klant 
naar de verwerker. Bert: “Voor vrijwel alle afvalsoorten 
geldt dat deze gerecycled en dus hergebruikt worden. Puin 
gaat op dit moment bijvoorbeeld naar Groningen waar het 
hergebruikt wordt in de aanleg van de nieuwe ringweg. 

Asbest is eigenlijk de enige soort afval die niet hergebruikt 
kan worden en dit wordt daarom op een verantwoorde 
manier vernietigd.”

Zo langzamerhand is Strockmeijer Containerverhuur dus 
steeds bekender geworden in de omgeving, doordat de 
vrachtwagens regelmatig onderweg is weten klanten het 
bedrijf inmiddels te vinden. Wilt u ook een container 
bestellen dan kan dat eenvoudig via de website of telefo-
nisch en mocht u eerst meer info willen dan kunt u natuur-
lijk ook even bellen met Bert, hij helpt u graag verder.  

Strockmeijer Containerverhuur
Beumeesweg 12  |  Alteveer
Tel: 06 – 13 74 27 29
www.strockmeijercontainerverhuur.nl
(RegioMagazine / Miranda Wolters)



30 RegioMagazine - Succes door Reclame!



31RegioMagazine - Succes door Reclame!

Rapalje Zomerfolk viert 
dubbel jubileum in 2024

Zomerfolk is een jaarlijks terugkerend festival in het prachtige Stadspark van Gronin-
gen. Het festival wordt georganiseerd door de band Rapalje, die al 30 jaar lang festivals 
op de kop zet met hun opzwepende Keltische folkmuziek. Naast de muziek zijn er work-
shops zoals Ierse dans, een culinaire markt en een speciaal Kinderdorp voor de jongste 
festivalgangers.

In 2024 vindt het festival alweer voor de 
tiende keer plaats. Tegelijkertijd bestaat 
Rapalje 30 jaar. Om dit te vieren pakt de 
organisatie groots uit met de line-up. De 
Ierse bands The Kilkennys en The Dublin 
Legends (voorheen bekend als The Dubli-
ners), The Tannahill Weavers uit Schotland 
en het Britse The Captain’s Beard zijn stuk 
voor stuk grote namen binnen de folkscene 
die gegarandeerd een feestje van hun 
optredens maken. Maar ook Rapalje zelf 

trekt alles uit de kast voor deze jubileum-
editie. Zij zullen behalve hun vertrouwde 
festivalhits ook splinternieuwe nummers 
ten gehore brengen. Kortom, het Groninger 
Stadspark is op 1 en 2 juni de verrassende 
locatie van een internationale reünie van 
grootheden van de Keltische folkmuziek.

Meer informatie en kaarten zijn beschik-
baar op de website: www.zomerfolk.nl.



32 RegioMagazine - Succes door Reclame!



33RegioMagazine - Succes door Reclame!

De Naaibox in bescheiden vorm verder als 
Borduurstudio Happy
"Voor borduurwerk kunnen mensen nog steeds prima bij mij terecht"

Helga Nijenhuis runde 27 jaar De Naaibox. Eerst vanuit huis, toen even aan de Hol-
landselaan en vervolgens zeventien jaar op de bekende locatie aan de Beneluxlaan in 
Stadskanaal. De Naaibox is niet meer. Eigenaar Helga Nijenhuis is gestopt. ´Ik heb nu 
een klein atelier aan huis in de vorm van Borduurstudio Happy. Daar focus ik vooral nog 
op borduurwerken. Ik werk nu alleen nog op afspraak¨, zegt Nijenhuis.

Meer vrije tijd
Helga wil na zeer drukke jaren genieten 
van wat meer vrije tijd. ¨Ik ben inmid-
dels 65 jaar en mijn man is met pensioen. 
Bovendien heb ik de afgelopen tijd wat 
gekwakkeld met mijn gezondheid. Ik wil 
wat meer gaan genieten van onze vrije tijd. 
We willen er wat vaker met de camper op 

uit. Helemaal stoppen? Nee, dat ligt niet in 
mijn aard. Ik moet wel iets te doen hebben, 
vandaar dat ik verder gegaan ben met Bor-
duurstudio Happy¨, legt Nijenhuis uit.

Borduurwerk
Helemaal stoppen was dus geen optie. 
¨Bovendien is borduren toch wel mijn grote 

passie. En dus kunnen mensen nog steeds 
bij me terecht voor het borduren van onder 
meer bedrijfskleding en logo´s op bijvoor-
beeld sportkleding. Ik borduur op petjes en 
mutsen en heb daarvoor vier borduurma-
chines tot mijn beschikking. 

Ook leuk; de geboortecadeaus die ik maak 
in de vorm van bijvoorbeeld knuffels 
met de naam er op. En wat dacht je van 
een handdoek met een naam? Ik heb nog 
steeds heel erg veel te bieden, zoals dat 
ook geldt voor borduurwerk. Goed borduur-
werk gaat veel langer mee dan een opdruk. 
Het is ook gewoon mooier; het heeft meer 
uitstraling. Bovendien kun je producten 
die geborduurd zijn gewoon op 90 graden 
Celsius wassen.¨

Veel plezier
Helga was meer dan twintig jaar zes dagen 
per week in touw. ¨Ik heb dat altijd met 
heel erg veel plezier gedaan. Ik heb prach-
tige dingen meegemaakt en had een mooie 
klantenkring opgebouwd. De Naaibox was 
eigenlijk een uit de hand gelopen hobby. 
Ik ben ooit thuis begonnen als verandera-
telier, waarna ik door een aantal bedrijven 
gevraagd werd om gordijnen te naaien. 
Omdat ik in eerste instantie aan huis 
werkte, mocht ik zelf geen verkoop doen. 
Daarom ben ik eerst verhuisd naar de Hol-
landselaan en later de Beneluxlaan¨, zegt 
Nijenhuis.

Ervaren en kwaliteit
Borduurstudio Happy kan je helpen bij alle 

voorkomende borduurwerken. Helga is 
ervaren en staat voor kwaliteit. ¨Vanuit de 
periode van De Naaibox heb ik overigens 
nog knuffels, badjassen en handdoeken 
liggen, net als een kastje met naaigaren. In 
Stadskanaal is het tegenwoordig niet meer 
te krijgen. Mensen die dit zoeken, kunnen 
dus ook contact met me opnemen¨, besluit 
Helga.

Borduurstudio Happy is gevestigd aan de 
Hoofdkade 15 in Stadskanaal.  
Telefoon: 06-20 12 56 27.   
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Schildersbedrijf N. Huiting in Nieuw-Buinen
Voor relatief weinig geld een ‘nieuwe’ keuken
Dat Schildersbedrijf N. Huiting in Nieuw Buinen de 
specialist is op het gebied van schilderwerk en dat 
het ook een vertrouwd adres is voor de bestrijding 
van houtrot en het plaatsen van glas, is ondertussen 
genoegzaam bekend. Dat het bedrijf ook over een eigen 
spuiterij beschikt, is wellicht een beter bewaard geheim. 
Niek Huiting vertelt er graag over.

Grootste spuiterij van Noord Nederland
‘De spuiterij hebben we al acht jaar. Sinds een jaar of drie 
krijgen we het echter drukker en drukker met het spuiten 
van vooral keukens. Wil jij een ‘nieuwe’ keuken, dan halen 
wij de losse delen uit huis en spuiten we die in onze eigen 
spuiterij. Onze schilders schilderen ondertussen de vaste 
delen van de keuken thuis. Vervolgens krijg je een prachtig 
gespoten ‘nieuwe’ keuken, en dat voor veel minder geld 
dan wanneer je een nieuwe keuken koopt. De vraag naar 
deze dienst wordt steeds groter. Natuurlijk kunnen we 
bijvoorbeeld ook binnendeuren en meubels hier prima 
spuiten’, zegt Niek. ‘We doen alles zelf. We halen dus zelf 
de losse delen uit de keuken en na het spuiten plaatsen we 
die gewoon weer terug. Deze formule werkt echt perfect. 
Dit omdat we dus heel het traject zelf kunnen uitvoeren. 
Ondertussen zijn we op dit vlak wellicht al de grootste 
spuiterij van Noord Nederland, waarbij we alle drie de 
Noordelijke provincies bedienen, inclusief een stukje 
Overijssel’, zegt Niek.

Rijke historie
Ondertussen werken er tien mensen bij Schildersbedrijf N. 
Huiting. ‘Eén daarvan werkt in de spuiterij’, zegt Niek. ‘En als 
we een grotere klus hebben, dan kan ik gemakkelijk extra 
gekwalificeerd personeel inhuren. Zo kunnen we nagenoeg 
alle klussen prima zelf aan.’ Schildersbedrijf N. Huiting in 
Nieuw Buinen is een echt familiebedrijf. ‘Onze historie gaat 
in elk geval terug tot het jaar 1860. Verder terugzoeken 
lukte niet. Ik heb het vak van mijn vader geleerd. Na een 
studie van vier jaar in Zwolle ben ik eerst bij hem in dienst 

gekomen. Vervolgens heb ik de zaak overgenomen’, zegt 
Niek. 

Met de tijd mee
De rijke historie houdt echter niet in dat alles nog net zoals 
vroeger gaat bij Schildersbedrijf N. Huiting. ‘De spuiterij is 
daar wel een mooi voorbeeld van. Onze dienstverlening is 
ook echt breder geworden. Gaan we bijvoorbeeld met de 
keuken aan de slag en moet er een nieuwe plint geplaatst 
worden, dan doen we dat ook. Ook komt het voor dat we de 

binnendeuren spuiten. We kunnen de klant wat dat betreft 
dus van A tot Z ontzorgen. We zijn dan weliswaar al een oud 
bedrijf, maar gaan dus zeer nadrukkelijk met de tijd mee.’

Schildersbedrijf N. Huiting is gevestigd aan de 
Industrieweg 2C in Nieuw Buinen.  
Telefoon: 0599 - 65 19 75. Zie ook  
www.schildersbedrijfhuiting.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Kijkdag op zaterdag 20 april bij zwembad
De Horsten in Musselkanaal
"We willen iedereen laten zien dat we het gemeenschapsgeld goed 
besteed hebben"
Het is en blijft een bijzonder en vooral mooi verhaal dat van zwembad De Horsten in 
Musselkanaal. Enige jaren geleden leek het zwembad uit het dorp te verdwijnen. Tot 
enkele inwoners van het dorp zich ermee gingen bemoeien. Vanuit Stichting Dorps-
bedrijf Zwembad De Horsten namen zij in 2022 het eigenaarschap van het zwembad 
over en wat er vanaf dat moment is neergezet, is ongekend. Nieuwe mijlpaal is dat het 
zwembad helemaal van het gas af is. ¨We noemen het nu De Horsten 1.0. Maar pas op 
hé, we zijn nog niet klaar. We willen uiteindelijk naar De Horsten 2.0 en toewerken naar 
een beweegpark¨, zegt Eltje Toutenhoofd, voorzitter van de stichting.

Inhaalslag
De stichting werd pas in 2022 eigenaar, 

daarvoor was het wel al beheerder van 

het zwembad. ¨Vanaf 2019 hebben we 

een enorme inhaalslag gemaakt. Wat we 

aantroffen toen we beheerder werden, 

bezorgde ons tranen in de ogen. Alleen het 

machinepark was prima, voor het overige 

was alles verpauperd. En kijk eens wat er 

nu staat. Echt iets om heel echt trots op te 

zijn. En dat met dank aan de vrijwilligers.¨

IJsje van een kwartje
Toutenhoofd: ¨We hebben ons meteen 

gericht op de verduurzaming van het 

zwembad. We hebben zonnepanelen 

aangeschaft en op dit moment werken we 

met zes warmtepompen. We hebben alleen 

nog een CV-ketel als back-up, maar ook 

daar willen we in de toekomst van af. Het 

terrein is aangepakt, we hebben beachvol-

leybalvelden gerealiseerd, een overkap-

ping aangelegd en de kiosk verplaatst. Het 

zwembad ligt er geweldig mooi bij. Mede 

door de verduurzaming kunnen we de prijs 

voor een abonnement laag houden. Want 

ook dat is wat we willen. In ons gebied heb-

ben de mensen het niet al te breed. Dat zie 

je zelfs terug in ons aanbod in het winkel-

tje. Bij ons koop je nog gewoon een ijsje 

voor een kwartje¨, zegt Toutenhoofd.

 

Complimenten
Vorig jaar bezochten 18.000 mensen het 

zwembad. ¨We waren vanwege het mooie 

weer in september een van de weinige 

buitenbaden in de regio die open waren. Er 

kwamen bezoekers van ver buiten de regio 

om hier een verfrissende duik te nemen. De 

stichting bleef keurig binnen de begroting 

en ondertussen zijn de complimenten niet 

van de lucht. ¨We hebben vanaf het begin 

gezegd dat het behoud van het zwembad 

voor het dorp Musselkanaal essentieel is. 

En dat is ook wel gebleken. Een zwembad 

is meer dan een bak met water. Het is 

een ontmoetingsplek, letterlijk voor jong 

en oud. Het heeft bloed, zweet en tranen 

gekost, maar tot zover kunnen we heel erg 

tevreden zijn.¨ Zwembad De Horsten werkt 

nauw samen met de ondernemers in de re-

gio. Zo is er een spaaractie voor korting op 

zwemabonnementen met de plaatselijke 

supermarkt PLUS en wordt gebruikgemaakt 

van de grasmaaier en andere gereedschap-

pen van de Dorpsgilde.

Beweegpark
Om te laten zien wat er de afgelopen perio-

de allemaal gebeurd is, is er op zaterdag 20 

april een kijkdag. Daarvoor zijn het College 

en de raadsfracties van de gemeente, onze 

vrijwilligers, maatschappelijke organisaties, 

sponsoren, ondernemersvereniging en 

Dorpsbelangen Musselkanaal uitgenodigd. 

¨Iedereen is daarnaast welkom voor een 

rondleiding. We willen ze laten zien wat we 

met het door hen beschikbare geld gedaan 

hebben. Bovendien willen we al een tipje 

van de sluier oplichten over de toekomst. 

Want we zijn nog niet klaar. We willen 

het terrein uitbreiden en er een beweeg-

park van maken. Een plek waar iedereen 

- zonder dat we concurrent willen worden 

van andere verenigingen en organisaties - 

gebruik van moet kunnen maken. Dat is nu 

overigens al een beetje het geval. Zo wil 

de volleybalvereniging bijvoorbeeld graag 

een extra beachvolleybalveld en kunnen 

de scholen hier niet alleen zwemmen, 

maar ook bijvoorbeeld buiten gymnastiek 

aanbieden´, zegt Toutenhoofd.

Sociale functie
Toutenhoofd is met name de vrijwilligers 

bijzonder dankbaar. ¨Het is de kurk waar 

alles op drijft. Het is ongekend wat hier op 

vrijwillige basis is neergezet. Het zwembad 

heeft in alle opzichten een sociale functie. 

Dat is de afgelopen jaren maar weer eens 

gebleken. En nogmaals; we zijn nog niet 

klaar. We willen nog verder verduurzamen 

en het terrein nog verder perfectioneren. 

Hoe de stand van zaken nu is, kunnen de 

mensen op zaterdag 20 april (vanaf 13.00 

uur) met eigen ogen bekijken. We hopen 

uiteraard op een grote opkomst.¨  

(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Onderhoud of reiniging van uw vloer nodig? 
Heijmans Vloeronderhoud in Emmen is uw 
vertrouwde partner
Door Miranda Wolters
Regelmatig en professioneel onderhoud aan uw vloer zorgt niet 
alleen voor een mooiere en schonere vloer maar draagt ook bij aan 
een langere levensduur. En als het op uw vloer aankomt is Heijmans 
Vloeronderhoud uw vertrouwde partner. Als vloeronderhoud specia-
list is het Emmense bedrijf er voor zowel de zakelijke als particuliere 
klant, want iedere vloer heeft op een bepaald moment nu eenmaal 
onderhoud of reiniging nodig. 

“Ik was al een hele tijd in de 
branche werkzaam voor ik 3 jaar 
geleden besloot om als zelfstan-
dige verder te gaan”, vertelt Ben 
Heijmans, eigenaar van Heijmans 
Vloeronderhoud. “We hebben 
inmiddels een redelijke klanten-
kring opgebouwd maar die klan-
ten zijn voornamelijk zakelijke 
klanten. Veel mensen weten niet 
dat een professionele reiniging 
of onderhoudsbehandeling voor 
hun vloer thuis ook heel goed 
mogelijk is want ook thuis is sim-
pelweg stofzuigen of dweilen op 
een bepaald moment niet meer 
voldoende om een vloer goed 
schoon te krijgen.” 

Alle vloersoorten
Heijmans Vloeronderhoud reinigt 
en onderhoud vrijwel iedere soort 
vloer. Denk dan aan linoleum, pvc 
en gietvloeren maar natuurlijk 
ook aan tapijt en marmer. “We zijn 
geen vervanging voor de schoon-
maker”, legt Ben daarbij uit, 

“maar komen gemiddeld 2x per 
jaar of gewoon op afroep bij de 
klant langs voor een behandeling 
van de vloer.” Voor wat betreft 
tapijt gaat het dan vooral om een 
professionele reiniging of het 
impregneren van het tapijt zodat 
vlekken gemakkelijker te verwij-
deren zijn. Ben: “Tapijt is ook best 
gevoelig voor het aantrekken van 
stof en ondanks regelmatig stof-
zuigen zal niet alle stof eruit ver-
dwijnen. Omdat stof de vezel van 
het tapijt uiteindelijk zal bescha-
digen is een uitgebreide reiniging 
met professionele apparatuur dus 
zeker aan te raden.” 

De tapijtreiniger die Heijmans ge-
bruikt werkt met de zogenaamde 
‘borstelmethode’ waarmee stof 
gemakkelijk uit het tapijt opge-
nomen wordt en waarbij door 
gebruik van slechts een beetje 
vloeistof de vloer al na een mi-
nuut of 10 weer droog is. 

Direct weer aan het werk na een 
PU coating 
Heeft uw vloer een nieuwe be-
schermlaag nodig dan kan er een 
PU coating aangebracht worden. 
Deze gaat langer mee dan de 
‘normale’ waslagen en dankzij 
de speciale UV lamp die daarbij 
gebruikt wordt is de vloer ook 
direct na de behandeling weer 
chemisch belastbaar en be-
loopbaar. “Voorheen moest zo’n 
nieuwe beschermlaag een dag 
of 7 uitharden en dat is door het 
gebruik van deze lamp nu terug-
gebracht naar slechts een aantal 
seconden”, aldus Ben. “Ideaal 
voor gebruik op kantoorvloeren of 
artsen- of tandartspraktijken, men 

kan direct weer aan het werk.” 
Heeft u thuis een marmeren vloer 
dan zult u ervaren hebben dat er 
na verloop van tijd looppaden in 
het marmer ontstaan en dat de 
glans verdwijnt. Door het marmer 
te kristalliseren en licht op te 
schuren verdwijnen die looppa-
den en eventuele krasjes en komt 
ook de glans terug. Marmer is een 
poreus materiaal en gevoelig voor 
vlekken maar door de vloer te 
laten behandelen en impregneren 
zal de vloer gemorste vloeistoffen 
en dergelijke minder snel opne-
men, als er snel schoongemaakt 
wordt zal er dus minder snel een 
vlek ontstaan.

Milieu en duurzaamheid
Vloeronderhoud, milieuvrien-
delijkheid en duurzaamheid 
lijken niet samen te kunnen gaan 
vanwege het gebruik van allerlei 
schoonmaak- en onderhoudsmid-
delen maar toch werkt iedereen 
in de branche volgens Ben hard 
aan een schoner milieu. “We 
hebben natuurlijk ook te maken 
met allerlei Europese richtlijnen 
en wetgeving en veel van de 
producten die we gebruiken zijn 
tegenwoordig water dragend en 
dus minder belastend voor het 
milieu. Wij blijven ook steeds 
zoeken naar middelen die minder 
belastend zijn voor de wereld om 
ons heen want dat is nu eenmaal 
belangrijk. En PU coatings mogen 
dan wel niet zo heel vriendelijk 
voor het milieu zijn, ze gaan wel 5 
tot 7 jaar mee en dat maakt dat ze 
vanwege de lange levensduur dan 
wel weer duurzaam zijn.”

Wilt u meer weten over de moge-
lijkheden voor vloeronderhoud 
van de vloer in uw bedrijf of wo-
ning? Neem dan contact op met 
Heijmans Vloeronderhoud voor 
meer informatie of een afspraak. 

Heijmans Vloeronderhoud
Tel: 06 - 371 198 39
www.heijmansvloeronderhoud.nl
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Tweede Geomarkt op Landgoed Tenaxx in Wedde

Op zondag 21 april (van 10.00 uur tot 17.00 uur) vindt de tweede editie van de Geo-
markt plaats op Landgoed Tenaxx in Wedde. ´De eerste editie was prima. Met uitste-
kende weersomstandigheden en ruim 2100 bezoekers. De tweede editie belooft nog 
leuker te worden met bijvoorbeeld extra activiteiten voor kinderen´, zegt organisator 
Eric van IJsseldijk. De entree voor de markt bedraagt slechts zes euro. Dit is inclusief 
toegang tot het park.

Alles wat uit de aarde komt
Wat goed is moet je zo laten. "Ook nu vind 
je op de Geomarkt weer internationale 
mineralenhandelaren en kun je fossielen 
kopen. Ook zijn weer verschillende geologi-
sche en archeologische verenigingen te 
gast. Je kunt zeggen dat alles wat uit de 
aarde komt op de markt te vinden is. Verder 
tref je de Triceratops, de Velociraptor en de 

Tyrannosaurus Rex´, legt Van IJsseldijk uit. 
´Voor de kinderen is er behalve alles wat 
het park te bieden heeft ook heel erg veel 
te doen. Zo is er een look-a-like wedstrijd. 
Wie wordt de leukste Indiana Jones of Lara 
Croft van de Geomarkt? Verder kunnen kin-
deren goud zoeken en kan er met metaal-
detectoren gezocht worden naar schatten.´

Iets compacter
Van IJsseldijk heeft geleerd van de eer-
ste editie. ´Ik ga de markt iets compacter 
maken. Verder hebben we parkeerwachten 
aangesteld die het verkeer in goede banen 
zullen leiden. En zo leer je steeds weer. 
Waar het mij als organisator vooral om gaat 
is dat iedereen blij is; de bezoekers, de 
standhouders en ik. Als er tussen de twee-
duizend en 2500 mensen komen, dan ben 
ik tevreden. Nu al hebben zich ruim tachtig 
standhouders opgegeven. Het belooft dus 
weer een hele interessante en gevarieerde 
Geomarkt te worden´, zegt Van IJsseldijk, 
ook wel bekend als ´The Stonehunter´.

Cosworld
Hoewel de organisatie van de tweede 
Geomarkt op dit moment alle energie 

vraagt van Van IJsseldijk, is hij achter de 
schermen alweer bezig met een nieuw eve-
nement, opnieuw op Landgoed Tenaxx. ´Ik 
kreeg de vraag om naast de Geomarkt nog 
iets bijzonders te organiseren. Dat wordt 
´Cosworld´. Een tweedaagse op 14 en 15 
september die geheel en al in het teken 
staan van Cosplay. Ook dat wordt echt iets 
heel bijzonders. Vooralsnog is dat echter 
toekomstmuziek. Ik ga me eerst maar eens 
richten op de Geomarkt op 21 april.´

De Geomarkt wordt gehouden op zon-
dag 21 april, van 10.00 uur tot 17.00 uur. 
Plaats van handeling is Landgoed Tenaxx 
in Wedde. De entree bedraagt zes euro. 
Zie voor meer informatie www.geomarkt.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)




